
Komisia pre riešenie cyklistickej dopravy v Trenčíne 

Zápisnica zo zasadnutia Komisie konaného  30. 9 . 2024 
V sobášnej miestnosti mesta Trenčín  Mierové nám. č. 2 (poschodie). 

Prítomní   neprítomní osprav.               neprítomní neosprav. 
poslanci 
Mgr. Richard Medal  Richard Ščepko (predseda)   

Ing. Dominik Gabriel 
Patrik Žák, B.S.B.A  

odborníci       
Ing. Peter Piláthy   Ing. Igor Ševčík 
Peter Božík  

Ing. arch. Pavol Guga (garant)   
Ing. arch. Martin Beďatš (hlavný architekt)   

Otvorenie  

Rokovanie komisie zahájil pán Medal poverený vedením zasadnutia 
predsedom cyklokomisie pánom R. Ščepkom. Privítal všetkých prítomných. Prítomní 
sú traja členovia cyklokomisie. Komisia nie je uznášaniaschopná.  
V pozvánke bol navrhnutý nasledujúci program zasadnutia: 

1. Otvorenie a schválenie programu. 
2. Cyklistická infraštruktúra Zámostia (Predĺženie podchodu na Žel. stanici v 

Zlatovciach, alternatívne cykloprepojenie Zámostia a centra mesta počas 
rekonštrukcie Fiesta mostu, prepojenie Kasárenská - Istebnícka v 
kontexte novej výstavby . 

3. Ideové riešenia cyklodopravy (prepojenie Sihote (Považská – Žilinská) s 
Kubrou, prepojenie Trenčín – Laugaricio - Turná,...) 

4. Rôzne. 
5. Záver. 

Odpovede na požiadavky zo zasadnutia cyklokomisie zo dňa 26.8.2024: 

Požiadavka: 

Pán Medal : Požadujeme informáciu, či došlo k dohode medzi mestom Trenčín a TSK 
týkajúcej sa položenia chráničky v rámci výstavby Vážskej cyklomagistrály ako 
prípravy budúcej realizácie verejného osvetlenia v jej trase vedúcej na území mesta 
Trenčín. Zároveň žiadame informáciu, v akom stave je príprava verejného osvetlenia 
a vyčíslenie predpokladaných nákladov potrebných na jeho realizáciu. 

Odpoveď UI, MHSL: 

"Ukladanie chráničky v požadovaných úsekoch je dohodnuté s TSK. 
Nové verejné osvetlenie je vo fáze projektovania, rozpočet ešte nemáme.  

Požiadavka: 

Pán Medal : Požadujeme urýchlené vyriešenie alternatívnej cyklotrasy - prepojujúcej 
Zámostie s centrom mesta počas rekonštrukcie "Fiestamostu". V rámci tohto 
prepojenia je potrebné opätovne sa zaoberať aj napojením starého cestného mosta 
na hrádzu (ul L. Stárka) nájazdom (ľahká konštrukcia dočasného charakteru - oceľ, 
alter. drevo) a na druhej strane Váhu na centrum mesta. 



 

Odpoveď UM: 

S ohľadom na plánovanú rekonštrukciu bude pre cyklistov počas stavebných prác 
zabezpečený dočasný prístup cez starý cestný most. Plánujeme využiť pravú stranu 
mosta (v smere z centra mesta), ktorá je v už v súčasnosti spoločnou cestičkou pre 
chodcov a cyklistov. Pre uľahčenie 
manipulácie s bicyklami zvážime inštaláciu lyžín na schodisku vedúcom z hrádze. 
Uvedomujeme si, že toto riešenie nie je optimálne z hľadiska plynulosti cyklistickej 
premávky, nakoľko cyklisti budú musieť z bicyklov zosadnúť pri prekonávaní schodov 
a priechodov pre chodcov. 
Vzhľadom na komplexnosť rekonštrukčných prác a obmedzené možnosti územia nie 
je v súčasnosti možné vybudovať plnohodnotnú cyklotrasu s plynulým napojením na 
centrum mesta. Vieme, že rekonštrukcia spôsobí nepríjemnosti, no veríme, že cyklisti 
pochopia potrebu týchto dočasných obmedzení. 

Požiadavka: 

Cyklokomisia : Požadujeme zabezpečenie účasti hlavného architekta na najbližšom 
zasadnutí cyklokomisie (30.9. o 16.00) - predbežné témy - Predĺženie podchodu na 
Žel stanici v Zlatovciach, alternatívne cykloprepojenie Zámostia a centra mesta 
počas rekonštrukcie Fiesta mostu, prepojenie Kasárenská - Istebnícka v kontexte 
novej výstavby,.... 

Odpoveď UUP: 

Na zasadnutí cyklokomisie sa zasadnutia hlavný architekt zúčastní. 

Pán Medal poďakoval všetkým prítomným za účasť. Najbližšie zasadnutie

 

cyklokomisie sa bude konať podľa harmonogramu 28. 10. 2024 v sobášnej 
miestnosti. 

V Trenčíne, 30. 9. 2024 
Zapísal: Ing. arch. Guga 
             Mgr. Richard Medal 

Predsedajúci cyklokomisie 


